



التعديلات المقترحة على النظام الأساسي لشركة الواحة كابيتال ش.م.ع

Proposed Amendments to the Articles of Association of Waha Capital PJSC

Article	After amendment	Before amendment	بعد التعديل	قبل التعديل	رقم المادة
Article (6)	The share capital of the Company has been set at AED 1,883,513,614 (one billion eight hundred eighty three million five hundred and thirteen thousand and six hundred and fourteen United Arab Emirates Dirhams) divided into 1,883,513,614 (one billion eight hundred eighty three million five hundred and thirteen thousand and six hundred and fourteen) shares with a nominal value of AED 1 (one United Arab Emirates Dirham) per share all of which are fully paid up cash shares.	The share capital of the Company has been set at AED 1,944,514,687 (one billion nine hundred forty four million five hundred and fourteen thousand and six hundred eighty seven United Arab Emirates Dirhams) divided into 1,944,514,687 (one billion nine hundred forty four million five hundred and fourteen thousand and six hundred eighty seven) shares with a nominal value of AED 1 (one United Arab Emirates Dirham) per share all of which are fully paid up cash shares.	يكون رأس مال الشركة ١,٨٨٣,٥١٣,٦١٤ (مليار وثمانمائة وثلاثة وثمانون مليون وخمسمائة وثلاثة عشر ألف وستمائة وأربعة عشر) درهم إماراتي مقسم إلى ١,٨٨٣,٥١٣,٦١٤ (مليار وثمانمائة وثلاثة وثمانون مليون وخمسمائة وثلاثة عشر ألف وستمائة وأربعة عشر) سهم بقيمة إسمية قدرها ١ درهم إماراتي واحد للسهم مدفوع بالكامل وجميعها أسهم نقدية.	يكون رأس مال الشركة ١,٩٤٤,٥١٤,٦٨٧ (مليار وتسعمائة وأربعة وأربعون مليون وخمسمائة وأربعة عشر ألف وستمائة وسبعة وثمانون) درهم إماراتي مقسم إلى ١,٩٤٤,٥١٤,٦٨٧ (مليار وتسعمائة وأربعة وأربعون مليون وخمسمائة وأربعة عشر ألف وستمائة وسبعة وثمانون) سهم بقيمة إسمية قدرها ١ (واحد) درهم إماراتي واحد للسهم مدفوع بالكامل وجميعها أسهم نقدية.	المادة (٦)



Article	After amendment	Before amendment	بعد التعديل	قبل التعديل	رقم المادة
Article (17)	The Company shall be managed by a Board of Directors composed of 9 (nine) Directors the majority of whom including the Chairman shall be nationals of the United Arab Emirates and be elected by the general assembly in a secret ballot using the cumulative voting procedure.	The Company shall be managed by a Board of Directors composed of 7 (seven) Directors the majority of whom including the Chairman shall be nationals of the United Arab Emirates and be elected by the general assembly in a secret ballot using the cumulative voting procedure.	يتولى إدارة الشركة مجلس إدارة مكون من ٩ (تسعة) أعضاء تنتخبهم الجمعية العمومية بالتصويت السري التراكمي. ويجب في جميع الأحوال أن تكون غالبية أعضاء المجلس بمن فيهم رئيس المجلس من مواطني دولة الإمارات العربية المتحدة.	يتولى إدارة الشركة مجلس إدارة مكون من ٧ (سبعة) أعضاء تنتخبهم الجمعية العمومية بالتصويت السري التراكمي. ويجب في جميع الأحوال أن تكون غالبية أعضاء المجلس بمن فيهم رئيس المجلس من مواطني دولة الإمارات العربية المتحدة.	المادة (١٧)